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Kære Jan Rasmussen 

Du stillede til byrådsmødet den 24. april 2023 en række spørgsmål omkring RGS Nordics 
processer og udledninger. Du spurgte til: 

1. Hvor meget grundvand brug til fortynding i RGS 
2. Hvor meget saltvand har man brugt 
3. COD-tallene (kemisk iltforbrug) i forbindelse med RGS Nordics udledning. 

Jeg har forespurgt i administrationen i relation til dine tekniske spørgsmål. Administrationen 
oplyser, at virksomheden i 2022 2022 brugt 323.974 m3 råvand i deres arbejde. 
Administrationen oplyser i denne forbindelse, at der ikke bliver brugt saltvand i processen. 

I forhold til dit spørgsmål omkring COD-tallene fortæller administrationen, at det aritmetiske 
gennemsnit for 2022 endte på 340 mg COD/l og for maj – december på 223 mg COD/l. 
Administrationen bemærker, at månedsmængden er under de 14.385 kg, som der er tilladelse 
til. Udledningen svarer til 163 tons COD mod de tilladte 175 tons. 

Svaret sendes i kopi til hele Byrådet. 
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